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Informatieve vragen begroting 2019-2022  

 
Pag. 12. Starterscentrum: 

● Hoeveel starters maken gebruik van dit centrum? 
● Wanneer is deze stichting voor het laatst geëvalueerd ofwel weten wij de 

effectiviteit van deze stichting? 
● Hoe bent u gekomen tot de 25% tariefsverhoging van 0,38 euro naar 0,48 

euro per inwoner?  
 
Pag. 12. Toerisme: 

● Er staat: In 2018 wordt het kader voor hotels verder uitgewerkt in hotelbeleid’, 
zou hier 2019 moeten staan? 

 
Pag. 13. Toeristische heffingen: 
In de eerste zin staat ‘Met toeristische inkomsten worden de toeristische lasten 
gedekt’. 

● De optelsom van deze inkomsten kan aardig nauwkeurig berekend worden. 
Kunt u ons een onderverdeling laten zien van de inkomsten per kern? 

● De gestelde uitgaven bestaan uit grove getallen en zijn weinig concreet. Kunt 
u toelichten welke lasten nu precies gedekt worden en ook deze 
onderverdelen per kern? 

● Kunt u toelichten waarom gekozen is het museum onder te brengen in deze 
en het OLT niet? 

 
Pag. 14. Toeristische heffingen tabel: 

● Punt 0.64. Belastingen overig: Vanwaar het grote verschil tussen 15.031 euro 
(2017) en 27.000 euro (2018)  plus de volgende opeenvolgende jaren van ook 
27.000 euro ? 

● Punt 3.4 aangaande de Economische promotie: Kunt u toelichten waar het 
grote verschil vandaan komt tussen 1.412.993 (2017) en 2.771.111 euro 
(2018) en daarna weer de opeenvolgende jaren van weer een kleine 1,3 
miljoen euro? 

● Bij punt 3.4 de Baten: Hoe kan men nu veronderstellen dat men het verschil 
van 1 miljoen euro al kan bijschrijven, bij de Economische Promotie, terwijl het 
jaar (2018) nog niet voorbij is en het totaal van dit punt (3.4) nog niet opgeteld 
kan zijn? 
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Pag. 15. Speerpunt 14:  
Voor de verbinding Grendelpoort- Ruïne is € 140.000 beraamd. Er is via trap en lift 
een uitstekende verbinding.  

● Kunt u onderbouwen wat er precies gerealiseerd zou moeten worden? 
● Zal dit middels een voorstel aan de raad nog worden voorgelegd?  

 
Pag. 17. Speerpunt 18: 

● Wat wordt bedoeld met dat de 1e parkeerplaats gratis alleen geldt  ‘voor 
iedereen die daar recht op heeft’? Er wordt immers geen juridische 
‘onderbouwing’ gegeven van deze reden van uitzondering. 

 
Pag. 20/21. Inburgeren:  

● De huidige inburgeraars lopen nu al vast. Welke stappen kan de gemeente nu 
al ondernemen en is daar budget voor?  

● Zal de organisatie van het inburgeren een taak van onze eigen gemeente 
worden of wordt dit aangestuurd door een nieuwe GR?  

● Is er contact geweest met (de vrijwilligers van) het taalcafé en 
Vluchtelingenwerk dat directe contacten met deze doelgroep onderhoudt 
betreffende de inburgerproblematiek? 

● Er wordt vermeld dat ‘ontheffing van inburgering niet langer mogelijk is’, sinds 
wanneer is dit eigenlijk?  

 
Pag. 23. GOAB:  
We gaan in 2019 onderwijsachterstand budget ontvangen. Er wordt vermeld dat “in 
2019 wordt het gemeentelijk VVE aanbod uitgevoerd op 4 locaties” maar sinds de 
peuterspeelzalen een paar jaar geleden zijn overgenomen door MIK wordt reeds op 
alle locaties VVE gegeven.  

● We vragen ons dus af waar dit budget nu precies aan uitgegeven gaat 
worden?  

 
Pag. 30. Speerpunt 23: 

● Heeft u voor ons een actueel cijfer van het aantal veteranen dat onze 
gemeente Valkenburg aan de Geul rijk is? 
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Pag. 30 en 31. Speerpunt 26:  
Wij kunnen ons prima vinden in de visie en uitgangspunten van 
“Wmo/ouderen/participatiewet” uit coalitieakkoord, maar dat kan ons inziens niet 
zonder extra geld. 

● Heeft er kwantificatie plaatsgevonden van de diverse onderdelen of gaat dat 
nog gebeuren en op welke termijn? 

 
Pag. 31. Speerpunt 28: 
Er wordt gesproken over krimp leerlingen.  

● Gezien het toenemende aantal basisschoolleerlingen dat buiten onze 
gemeente naar school gaat, denk aan Wijlre, Gulpen, Ransdaal, Meerssen, 
Maastricht, vragen wij ons af of dit krimpcijfer het aantal leerlingen betreft dat 
basisonderwijs geniet in Valkenburg aan de Geul (dus ingeschreven staat op 
een basisschool in onze gemeente) of dat het het aantal leerplichtige kinderen 
geldt dat woonachtig is in onze gemeente?  

● Heeft u zicht op het aantal kinderen dat buiten onze gemeente basisonderwijs 
genieten? 

 
Pag. 38. 7.4 Baten milieubeheer: 

● In 2017 een flink bedrag in de min. Vanaf 2018 10.000 in de plus? Hoe kan 
dat zo verschillend zijn? 

 
Pag. 42. Punt m Villa Via Nova 

● Is bij de voorgenomen bouwplannen rekening gehouden met eventuele kosten 
bij archeologische opgravingen. Funderingen van zeer oude bouwsels e.d. ? 

 
Pagina 43. Speerpunt 6B: 

● Welke van de twee genoemde onbewaakte spoorwegovergangen staat op de 
nominatie gesloten te worden? 

● Wat is de afweging geweest om niet als gemeente proactief actie te 
ondernemen en geld te reserveren? 

 
Pag. 50. Samenvattend overzicht baten en lasten: 

● OZB woningen (0.61) en niet-woningen (0.62) is in planjaar 2018 fors hoger 
dan andere jaren. Waardoor komt dat? 
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Pag. 81. OZB: 
Wij citeren de quote onder de tabel: ‘Voor de volledigheid merken wij hierbij nog op 
dat in dit overzicht nog geen rekening is gehouden met ons voorstel om ook in het 
planjaar 2022 de tarieven van de Onroerende-zaakbelastingen, na correctie van de 
waardeontwikkeling en de areaaluitbreiding, met 3% te verhogen. Deze maatregel 
levert € 150.000,- op.’. Er is in de vorige periode door de raad besloten om tijdelijk de 
OZB tarieven te verhogen met 1,5% naar 3%.  

● Waar het nu naar uitziet is dat deze tijdelijke verhoging inmiddels een blijvend 
karakter heeft gekregen. Dit is belastend voor onze inwoners, vandaar onze 
vraag waarom stelt het college deze maatregel voor? 

 
Pag. 89. Openbare verlichting: 

● Wij zien graag een overzicht netto-lasten jaren 2014-2018 (vóór LED-periode) 
waarin betrokken gelijke onderdelen als 2019 (afschrijvingen, rente, directe 
loonkosten, elektriciteitsverbruik en onderhoud) in vermeld zijn. 

 
Pag. 128. Duurzaamheid/energietransitie (speerpunt 24):  
Er staat “Door allerlei omstandigheden sluiten de resultaten van het in gang gezette 
beleid niet gaan aan bij de doelstellingen.”  

● Welke omstandigheden?  
● Welk in gang gezet beleid?  

 
Pag. 131. Ad. C. Huisvesting onderwijs. 
Nieuwbouw school Berg kost € 2,1 milj. Als investering vraagt dat jaarlasten van  
€ 176.000.  

● Over hoeveel jaren gaat deze investering?  
● Hoe is jaarlast opgebouwd (Afschrijving, rente, reservering)? 
● Tot wanneer hebben de jaarlasten van de bestaande school in Berg op de 

begroting gedrukt en wat was het bedrag? 
 
Bijlage Resterende Prioriteiten Coalitie-Akkoord: 

● De bijlage resterende prioriteiten vinden wij verwarrend. Er staan prioriteiten 
met bedragen in en prioriteiten met een 0. Graag uitleg hoe deze gelezen 
moet worden.  

 
 
Namens de fractie PGP, 
Corry Fulmer-Bouwens 
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